
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

16. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 07.12.2020
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 35 5 1

Vedoucí odborů MMK 9 9 0 0

Občané, hosté 1 12 0 0

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 35 členů 
zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se omluvili: pan Kamil 
Kuchejda, pan Tomáš Pavlíček, Mgr. Wieslaw Farana, pan Martin Bojko a pan Antonín Barák, neomluveni: 
Ing. David Jelínek. Byly určeny tyto sčitatelky: Ivana Legerová, Romana Plecháčová a Jitka Korzonková. 
Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání ZM Karviné 
konaného dne 02.11.2020, který byl ověřen bez připomínek. 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Primátor připomněl, že se občané mohou vyjádřit ke 
konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování.

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a následně 
schváleni Ing. Radek Podstawka a Mgr. Aleš Hujík.

Hlasování:

Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 383

Ing. J. Wolf - konstatoval, že v programu 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k  těmto 
úpravám: 
 
Po jednání schůze RM dne 02.12.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná materiál z Odboru školství a 
rozvoje - doplnění programu č. 1- „Žádost o prominutí penále za prodlení s odvodem za porušení rozpočtové 
kázně – Peter Ferenc“.
Protože tento bod byl uveden v programu 16. zasedání ZMKarviné, nebylo potřeba o jeho doplnění hlasovat.
 
Dále byl po jednání schůze RM dne 02.12.2020 členům ZM předán na cloud Karviná materiál z Oddělení 
Kancelář primátora - doplnění programu č. 2 -„Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve 
kterých je statutární město Karviná členem“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 16. zasedání ZMKarviné,nechal o jeho doplnění hlasovat.

Hlasování:

Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 384

Ing. J. Wolf - řekl že byl na jednání ZM Karviné dodatečně přizván Ing. Radim Tabášek, výkonný ředitel 
OKD, a.s., aby podal informaci o aktuální situaci OKD. Navrhl, aby bylaústní zpráva předřazena a 
projednána před prvním bodem programu. 
Protože tento bod - doplnění programu č. 3 nebyl uveden v programu 16. zasedání ZMKarviné,  nechal o 
jeho předřazení a udělení slova Ing. Tabáškovi hlasovat. 
 

Hlasování:
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Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 nebylo přijato usnesení

Ing. Wolf – řekl, že před zasedáním ZM podal návrh na doplnění programu pan Letocha, a to o doplnění 
o bod – „Návrh pomoci podnikatelům“. Vzhledem k tomu že se legislativně jedná o složitější záležitost, 
navrhl tento materiál připravit a projednat na zasedání ZM v lednu s tím, že pan Letocha s návrhem 
souhlasil.
 
Ing. Wolf – zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 16. ZM Karviné, včetně doplněných bodů, následně schválit. 
 
Ing. J. Wolf - na základě s chváleného bodu - doplnění programu č. 3 - "Ústní informace o aktuální situaci 
OKD, a.s.“ požádal Ing. Tabáška, výkonného ředitele OKD, a.s. aby se ujal slova.
Ing. R. Tabášek- podal krátkou informaci o tom, co se nyní v OKD, a.s. děje. Na základě schváleného 
usnesení vlády řešilo OKD situaci ve smyslu převodu alokovaných a neefektivních lokalit na Diamo, s. p., 
včetně prodeje HBZS. Tedy dne 30.11.2020 byla podepsána smlouva o jejím prodeji rovněž s. p. Diamo. 
Dalším krokem vládního usnesení bude převod neefektivních lokalit dobývacích prostor, jako jsou 
Trojanovice, Stařič, Dolní Suchá, Petřvald a Lazy také na s. p. Diamo, který vytvořil novou organizační 
jednotku s. p. Odra. Ten bude mít za povinnost dořešit tyto věci. Od 01.01.2021 má být těchto 5 dobývacích 
prostor převedeno na s.p. Diamo, o. z. Darkov. Následně od 01.03.2021 by měly být v souladu s vládním 
usnesením převedeny na tento odštěpný závod zbývající lokality ČSA a Darkov, což jsou dobývací prostory 
ČSA, Darkov 1 a Doubrava. Dobývací prostor Louky a Stonava mají zůstat v gesci OKD, tedy Dolu ČSM, 
který bude pokračovat v hornické činnosti samostatně. O ukončení hornické činnosti, tedy o dobývání na Dole 
ČSM, ještě nebylo rozhodnuto. Tudíž na tento dotaz nebyl schopen odpovědět. Diamo má z vládního usnesení 
povinnost dořešit zahlazení následků důlní činnosti na těchto lokalitách, důlní škody, včetně technické 
likvidace hlavních důlních děl a zasypání jam. Řekl, že součástí tohoto převodu jsou i pozemky a lokality 
těchto odštěpných závodů. Diamo tedy přebírá veškeré pozemky vyjma některých výjimek, které spočívají v 
tom, že tyto pozemky budou sloužit k podnikatelské činnosti OKD. Dodal, že první vlna je před ukončením, 
druhá vlna se připravuje k 01.03.2021. O té třetí, tedy o ukončení hornické činnosti na Dole ČSM, zatím 
nebylo rozhodnuto.

Ing. J. Wolf - poděkoval za podané informace, ke kterým otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - přestože celková čísla z hlediska rozboru nezaměstnanosti jsou známa, požádal o bližší 
upřesnění zaměstnanců, kterých se ukončení pracovního poměru bude týkat.  Je známo, že část jich bude 
přecházet pod s. p. Diamo, část dostane renty a část jich bude určitě nezaměstnaná. Zajímala ho tedy čísla, 
která se budou týkat Karviné a blízkého okolí. 
Ing. R. Tabášek - řekl, že součástí převodu a řešení sociální otázky je sociální program, který byl již připraven 
a schválen pro první etapu. Jeho součástí je i teritoriální rozdělení lidí, kteří zůstanou, dále kteří budou 
odcházet a dostanou odchodné ve výši 11 násobku včetně příspěvku dle vládního usnesení. Dodal, že první 
etapa by neměla mít na Karvinou takový dopad. Z velké části se jedná o zaměstnance Dolu Stařič a lazy, což je 
většinou Orlová a Frýdecko-Místecko. Druhá vlna sociálního programu se teprve připravuje s tím, že se bude 
jednat o zaměstnance, kteří budou v rámci restrukturalizace odcházet nebo zůstanou a práva a povinnosti 
budou přecházet na s. p. Diamo.
Ing. J. Wolf – v souvislosti s tím uvedl, že ve spolupráci s tajemníkem MMK bude připraven dopis na OKD, 
a.s. týkající se problematiky ukončení těžby na Dolech ČSA a Darkov tak, aby město mělo informace, jaký to 
bude mít dopad na nezaměstnanost ve městě Karviná.
Ing. R. Tabášek - řekl, že všechny tyto informace jsou postupně zasílány také na úřad práce.
Mgr. Z. Klusová - první dotaz se týkal ochrany ložiska dobývacího prostoru (uzávěry), která je aktuálně ve 
Starém Městě. Přestože se ví o ukončení těžby na Dole ČSA, dostala z MPO odpověď, že se to teď řešit 
nebude. Počkají, až vše, včetně pozemků, přejde na s. p. Diamo a teprve potom se bude v tomto směru jednat.
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Ing. R. Tabášek - řekl, že pokud jí takto ministerstvo průmyslu a obchodu odpovědělo, tak to tak bude. 
Protože je pravdou, že ložisko a dobývací prostor přejde na s.p. Diamo, bude takto postupováno. 
Mgr. Z. Klusová - druhý dotaz se týkal Dolu ČSM, neboť v usnesení vlády byl definován termín říjen, kdy se 
má rozhodnout o ukončení těžby, tedy o budoucnosti Dolu ČSM. Z ministerstva průmyslu a obchodu dostala 
odpověď, že nejzažší termín je konec roku 2022 s tím, že po zhodnocení situace ze strany OKD, a.s. dojde k 
jeho upřesnění. Zeptala se, kdy se toto upřesnění očekává.
Ing. R. Tabášek - řekl, že usnesení vlády o Dole ČSM nic neříkalo, byla o něm pouze zmínka v důvodové 
zprávě. Zde bylo uvedeno, že představenstvo OKD, a.s. po zhodnocení ekonomických dopadů v rámci péče 
řádného hospodáře vidí konec roku 2022 jako reálný termín pro ukončení dobývání uhlí na Dole ČSM. Zatím 
žádné jiné rozhodnutí ve smyslu jakéhokoliv dalšího závazného termínu přijato nebylo.
Mgr. Z. Klusová - poslední dotaz se týkal dotazů od zaměstnanců OKD na ukončení prvního kola podávaných 
žádostí tzv. dobrovolných odchodů. Znamená to, že část lidí dostala odstupné ve výši 11 násobku a dle 
schváleného sociálního programu měsíční příspěvek podle délky odpracovaných let. V uplynulých dvou 
týdnech však byly tyto žádosti již zamítány. Pro tyto zaměstnance požádala o nějakou konkrétnější odpověď, 
tedy proč tomu tak je.
Ing. R. Tabášek - nevěděl, proč byly zamítány. Řekl, že je potřeba postupovat v souladu s usnesením vlády 
tak, aby nároky byly vypořádány také podle platné kolektivní smlouvy a zákoníku práce. První termín převodu 
utlumovaných lokalit byl k 01.01.2021. Aby bylo možné tento přechod realizovat, bylo potřeba s těmito lidmi 
jednat a v určitém předstihu informovat. Tedy 60 dni před rozhodným datem, což bylo začátkem listopadu 
2020. Toto bylo učiněno, a pokud byly podány ještě nějaké dodatečné žádosti, musely být procesně odmítnuty, 
neboť je nebylo možné v první vlně realizovat. Stejný postup pak bude uplatněn při odchodu v rámci druhé 
vlny, tedy k 01.03.2021. Ti zaměstnanci, kteří budou nadbyteční, obdrží stejné bonusy jako u první vlny 
odchodů, protože práva zaměstnanců musí být dodrženy dle platné kolektivní smlouvy. 
Mgr. Z. Klusová - dotázala se, zda tedy dobře pochopila, že zaměstnanců Dolu ČSM by se to nyní nemělo 
týkat, protože termín ukončení těžby na tomto dole nebyl dosud stanoven.
Ing. R. Tabášek - vysvětlil, že zaměstnanec OKD není zaměstnancem Dolu ČSM, je to pouze místo výkonu 
práce. Zaměstnavatelem je OKD, a.s., tedy zaměstnanec OKD, a.s. pracující na Dole ČSM. Dodal, že i těch se 
to mohlo týkat, pokud se stali nadbytečnými a byli zařazeni do tohoto sociálního programu. Dodal, že pro 
někoho to mohla být zajímavá nabídka s tím, že přejdou pracovat pod s. p. Diamo. 
Ing. J. Wolf - uvedl, že provedení odpisu zásob výhradního ložiska řeší usnesení vlády, a to bod č. 4 d) na 
základě žádosti Diama, s.p. po převodu jednotlivých dobývacích prostor.
Protože další dotazy nebyly předloženy, poděkoval Ing. Tabáškovi, výkonnému řediteli OKD, a.s., za účast na 
zasedání ZM.

Hlasování:

Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 nebylo přijato usnesení

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnení, povinni při jednání 
zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

1) Termíny konání schůzí RM Karviné a zasedání ZM Karviné na rok 2021

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora s tím, že konkrétní termíny 
byly uvedeny v příloze č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 385

Návrh byl schválen.

2) Plány práce výborů Zastupitelstva města Karviné na rok 2021

Ing. J.  Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Plány práce byly 
zpracovány z podkladů zaslaných předsedy výborů Zastupitelstva města Karviné. K předloženým návrhům 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 386

Návrh byl schválen.

3) Návrh na odvolání a zvolení člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Karviné

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora, a to na základě písemné 
žádosti Mgr. Klusové, která oznámila vzdání se členství v Kontrolním výboru ZM z pracovních důvodů. 
Současně byl předložen návrh na zvolení nového člena, pana Petra Letochu s účinností od 07.12.2020. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 387

Návrh byl schválen.

4) Doplnění programu č. 2 - Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve kterých je statutární 
město Karviná členem

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Uvedeným členstvím 
vzniká městu Karviná povinnost každoročně hradit uvedené členské příspěvky, tedy i pro rok 2021, o jejichž 
výši rozhoduje zastupitelstvo města. Dále rada města doporučila zastupitelstvu rozhodnout o vystoupení 
statutárního města Karviné ze Sdružení pro rozvoj Moravskoslezského kraje, z.s. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35
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Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 388

Návrh byl schválen.

5) Mezitimní účetní závěrka statutárního města Karviná k 30.09.2020

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období 
předkládá zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních 
závěrek a interní auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a 
kontrol za uvedené období. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 389

Návrh byl schválen.

6) Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za 1. - 3. čtvrtletí 2020

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Zpráva byla podrobně zpracována v 
příloze č. 1 k usnesení. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 390

Návrh byl schválen.

7) Návrh rozpočtu statutárního města Karviná na rok 2021 a střednědobého výhledu rozpočtu 
statutárního města Karviná na roky 2022 a 2023

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, a to na základě předložených podkladů 
od jednotlivých správců rozpočtových prostředků a příspěvkových organizací zřízených městem Karviná. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
 
Diskuze:
 
p. P. Letocha - požádal o upřesňující informace týkající se položky č. 211 - Příjmy z vlastní činnosti ve výši 
25.028.500,00 Kč a položky č. 213 - Příjmy z pronájmu majetku ve výši 30.988.000,00 Kč. Řekl, že v 
důvodové zprávě bylo uvedeno, že se očekává výpadek příjmů v důvodu dopadu legislativních změn v zákoně 
o dani z příjmů. Zajímalo, zda se navrhuje ke schválení vždy ta horší varianta nebo pouze nyní, protože není 
známo, jaká varianta daňového balíčku bude schválena. Je možné, že tento dopad nebude pro města až tak 
velký.
Ing. J. Wolf - řekl, že v letošním roce šlo město v rámci příprav rozpočtu na rok 2021 spíš cestou konzervativní 
s tím, že se v té době ještě nehovořilo o daňovém balíčku. Bylo to také z důvodu tzv. koronakrize. Domníval se, 
že pokud bude schválena tato horší varianta, může i přesto nastat situace, že bude nutné hledat a škrtat v 
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rozpočtu další položky nebo sáhnout do rezervy. V případě, že bude situace lepší, může zůstat něco do 
přebytku. Dnes je ale tolik neznámých, že to nelze dopředu přesně odhadnout. Měl za to, že podobným 
způsobem připravovala rozpočet stejně velká města, tedy jako je Karviné. Dodal, že rozpočet pro rok 2021 
bude atypický. 
p. P. Letocha - další dotaz se týkal rezervy, kde je v tuto chvíli účelově vázáno 32 mil. Kč. V této souvislosti se 
zeptal, z čeho bude financována již schválena rekonstrukce krytého bazénu.
Ing. R.  Piatková, MPA -  v rozpočtu města je na rekonstrukci krytého bazénu vyčleněna částka 114 mi. Kč, 
případně po odečtení této částky zůstane v rezervě cca 250 mil. Kč.
p. P. Letocha - měl za to, že pokud by to takto dále pokračovalo, město by muselo hospodařit se schodkovým 
rozpočtem  a v rezervě by toho moc nezůstalo. Zeptal se, zda město neuvažovalo o nějakých investičních 
akcích, které by nakonec nerealizovalo.
Ing. J. Wolf - řekl, že většina naplánovaných investičních akcí je již rozjeta a pokryta touto rezervou. V 
případě, že by příjmy rozpočtu nebyly plněny a šly neustále dolů, tak by bylo nutné zamyslet se nad některými 
položkami. Měl za to, že nyní je to předčasné řešit. Protože dosud nebyl ve sněmovně schválen daňový balíček, 
případná jednání budou probíhat v prvním čtvrtletí příštího roku.
p. P. Letocha - další dotaz se týkal položky č. 214 - Výnosy z finančního majetku, kde byla uvedena částka 
0,00 Kč s tím, že v tabulkové části byly uvedeny jen očekávané příjmy roku 2020 z úroků a oproti roku 2020 
bylo navrženo snížení o 5 mil. Kč. Zajímalo ho, proč tam byla uvedena částka 0,00 Kč.
Ing. R. Piatková, MPA - uvedla, že částku nelze v současné době přesně odhadnout.
p. P. Letocha - dále vznesl dotaz k položce týkající se propagace cestovního ruchu ve výši 849 tis. Kč. Zeptal 
se, zda je již v tuto chvíli známa nějaká konkrétní propagace nebo co je vlastně touto propagací města myšleno.
Ing. M. Šrámková, MPA - vysvětlila, že mají zájem rozšířit nabídkou zpracovatele Programu "Karviná všemi 
10". Jedná se o rozšíření návrhů marketingové strategie, které jsou v současné době nedostačující. Tedy, aby 
město mohlo reagovat na další nabídky a následně je realizovat. Dodala, že uvedený návrh je pouze orientační.
p. P. Letocha - zeptal se na položku č. 359 - Ostatní výdaje ve výši 5.000,00 Kč, což zahrnuje nákup receptů a 
žádanek na omamné a psychotropní látky.
PhDr. R. Nogol, MPA - vysvětlil, že je to jedna z kompetencí, která přešla z bývalých okresních úřadů na 
města. Jedná se o přísně evidované materiály, které se předávají lékařům a k těm, kteří je vydávají. Evidenčně 
se zachycují a čas od času se musí i pořídit. Jedná se tedy o ceninu, která se musí sledovat a evidovat.
p. P. Letocha - dále se zeptal na položku č. 361, týkající se demolice budov ve Starém Městě. Zajímalo ho, o 
jaké budovy se konkrétně jedná.
Ing. H. Bogoczová, MPA - uvedla, že se jedná o dva bytové domy, kde již dlouho nikdo nebydlí. V minulosti 
nechtělo město domy bourat, protože v té době se hovořilo o výkupech domů OKD, a.s. Jelikož se město musí 
stále o tyto dva domy starat, bylo doporučeno domy zbourat.

  občanka města - v rámci schvalování rozpočtu na rok 2021 vystoupila v záležitosti 
týkající se zeleně ve městě Karviná. Ke svému vystoupení měla také prezentaci, která byla přiložena k zápisu. I 
přesto, že je rozpočet rozklikávací, velmi těžko se v něm orientuje. Tedy, aby našla požadované informace o 
životním prostředí a zeleni ve městě. Pro názornou ukázku vybrala rozpočet roku 2019, který je již úplný. 
Poukázala na položku Služby pro obyvatelstvo s tím, že po jeho rozkliknutí se nabídka rozšířila na další 3 
řádky: Peče o vzhled obcí a veřejnou zeleň, Ostatní správa v ochraně životního prostředí a Ekologická výchova 
a osvěta, které ji však nic moc neřeknou. Po rozkliknutí těchto jednotlivých tří položek pak byly uvedeny další, 
které také o zeleni nic moc nepoví. V další tabulce - u výdajů, které byly uvedeny pod jednotlivými čísly, byly 
pouze částky, ze kterých také nebyly jasné konkrétní položky vynaložené na zeleň. Bylo z nich pouze možné 
vyčíst, že např. pod č. 374 jsou dvě položky (veřejná zeleň a ostatní výdaje). Nebylo však zřejné, co přesně 
zahrnují. 
Proto si našla tabulku pod názvem - Plnění rozpočtu v plném členění podle rozpočtové skladby. Přestože byla 
dost rozčleněná, nic moc konkrétního se z ní nedověděla. Dále hovořila o tom, že rozpočet na rok 2020 byl 
vytvořen stejným způsobem, jako v roce 2019. Dodala, že velmi vstřícní byli pracovníci na Odboru 
komunálních služeb a Odboru stavebním a životního prostředí, kteří jí poslali přehled údržby zeleně provedené 
v roce 2020, ve které byly uvedeny jednotlivé položky, tedy co se v rámci údržby zeleně v tomto roce provedlo. 
Uvedla, že s tímto přehledem již byla více spokojena. Domnívala se, že takto přehledně měl být zpracován 
rozklikávací rozpočt města i na rok 2020. Vznesla proto požadavek, aby byl zveřejněn na webových stránkách 
rozpočet města na rok 2021 v plném členění podle rozpočtové skladby s včleněním podrobnějších položek tak, 
aby bylo umožněno tyto jednotlivé položky rozkličovat. Dodala, že v opačném případě je pro občany rozpočet 
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města nepřehledný.
Na závěr se chtěla ujistit, zda je pravdou, že na místě bývalé budovy Kosmos, která již byla zdemolována, bude 
tzv. veřejné prostranství - zeleň s tím, že v návrhu rozpočtu takovou položku nenašla.
Ing. J. Wolf - řekl, že tomu tak bude. Dodal, že s návrhem   se bude pracovat s tím, že vše 
závisí na systému tvorby rozpočtu.
 

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 391

Návrh byl schválen.

8) Změna OZV č. 5/2015 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Ke změně OZV dochází s účinností 
od 01.01.2021, a to v čl. 4, bodě 4.2, kde se stanoví rozúčtování nákladů na sběr a svoz netříděného 
komunálního odpadu na osobu podle skutečných nákladů obce předchozího kalendářního roku. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat. 
 

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 392

Návrh byl schválen.

9) Zásady pro nakládání s nemovitým majetkem

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem změny bylo doplnění 
sazeb nájemného v prostorách budovy Polikliniky na ulici Žižkova v Karviná-Mizerově a dále úprava sazeb 
nájemného u Sportovního areálu Základní a Mateřské školy Dělnická. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat. 
 

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 393

Návrh byl schválen.

10) Zásady prodeje bytových jednotek

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační s tím, že Odbor majetkový doporučil 
změnit a doplnit stávající „Zásady“ tak, aby nově navržená opatření pomohla zamezit tzv. obchodu s chudobou 
a ovlivnit skladbu obyvatel ve společenství vlastníků. Byty tak zůstanou ve vlastnictví města, přinesou širší 
řadu pravomocí při řešení exponovaných případů. Zásady nabudou účinnosti od 08.12.2020. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.
 

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Fax: 596 387 264 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 7 / 16



Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat. 

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 394

Návrh byl schválen.

11) Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti území 
Moravskoslezského kraje veřejnou linkovou dopravou - oblast Karvinsko 2

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu je Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o poskytnutí 
finančního příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti veřejnou linkovou dopravou a uzavření smlouvy mezi 
poskytovatelem - městem Karviná a příjemcem - Moravskoslezským krajem. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 395

Návrh byl schválen.

12) Návrh na poskytnutí návratné finanční výpomoci na předfinancování výměny starého zdroje tepla

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smlouvy, 
na základě které bude žadateli poskytnuta návratná finanční výpomoc na předfinancování výdajů na výměnu 
starého zdroje tepla za nový v rámci Programu „Kotlíkové dotace“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 396

Návrh byl schválen.

13) Záměr realizovat rozpočtovou akci Zateplení budovy čp. 2379 na ul. Žižkova v Karviné – Mizerově

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na akci, která bude spolufinancována z rozpočtu města Karviné. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 397
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Návrh byl schválen.

14) Návrh na uzavření dodatku ke Smlouvě o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Slezské univerzitě, Obchodně podnikatelské fakultě č. SML/0838/2020

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, a to na základě žádosti OPF 
Karviná, která požádala o navýšení již poskytnuté účelové neinvestiční dotace na pokrytí výdajů spojených se 
zpracováním rozšířené studie proveditelnosti zřízení Centra profesních studií Slezské univerzity, OPF Karviná. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 398

Návrh byl schválen.

15) Návrh na poskytnutí mimořádné dotace z rozpočtu města v roce 2020 společnostem HANDBALL 
MARKETING s.r.o. a MFK Karviná, a.s.

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o poskytnutí 
mimořádné neinvestiční dotace společnosti HANDBALL MARKETING a společnosti MFK Karviná a.s. na 
dokrytí finanční ztráty při realizaci činností házenkářských a fotbalových družstev v roce 2020. K předloženým 
návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 1 usnesení č. 399

Návrh byl schválen.

16) Návrh na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města s Nemocnicí s 
poliklinikou Karviná-Ráj, příspěvkovou organizací

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství  a rozvoje, kdy Nemocnice s poliklinikou 
Karviná-Ráj požádala o prodloužení termínu čerpání schválené dotace do 30.06.2021, neboť vzhledem k 
epidemiologické situaci nebylo možné provést výběr potencionálních dodavatelů k dodání přístrojové techniky 
a realizovat nákup. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 
 

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 400

Návrh byl schválen.
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17) Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální 
bytové výstavby

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti 
o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu města Karviné na podporu individuální bytové výstavby dle 
schválených „Zásad“. Pouze u žádosti manželů Mlýnkových je doporučeno neuzavřít smlouvu o poskytnutí 
dotace, neboť o finanční příspěvek na individuální bytovou výstavbu žádají jako druhý majitel. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 401

Návrh byl schválen.

18) Doplnění programu č. 1 - Žádost o prominutí penále za prodlení s odvodem za porušení rozpočtové 
kázně - Peter Ferenc

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se žádost pana Ference 
o prominutí penále za prodlení v souvislosti s porušením rozpočtové kázně. Návrh na usnesení byl zpracován 
variantně s tím, že rada města doporučila prominout panu Ferencovi penále za prodlení. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 27

Proti: 0

Zdrželo se: 8 usnesení č. 402

Návrh byl schválen.

19) Převod jednotek č. 12, 13 a 14 v domě č. p. 1627, ulice Závodní, Karviná-Nové Město

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 403

Návrh byl schválen.

20) Převod jednotky č. 8 v domě č. p. 1628, ulice Závodní, Karviná-Nové Město

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 404

Návrh byl schválen.

21) Převod jednotky č. 4 v domě č. p. 2167, ulice Kpt. Jaroše, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 405

Návrh byl schválen.

22) Převod jednotky č.10 v domě č. p. 2169, ulice Kpt. Jaroše, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 406

Návrh byl schválen.

23) Převod pozemku – ČR ÚZSVM

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 407

Návrh byl schválen.

24) Převod části pozemku p. č. 599/1, katastrální území Karviná-město, obec Karviná

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.
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Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 408

Návrh byl schválen.

25) Převod vlastnického práva k pozemku p. č. 133/6 v kat. území Darkov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 31

Proti: 1

Zdrželo se: 3 usnesení č. 409

Návrh byl schválen.

26) Záměr města prodat částí pozemku p. č. 299 v kat. území Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 410

Návrh byl schválen.

27) Zrušení předkupního práva

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
p. P. Letocha - požádal o upřesňující informace k předloženému návrhu. Jednalo se o pozemek, který byl 
současně se stavbou budovy v Karviné-Darkově již prodán s předkupním právem. Majitel využil možnosti a 
chtěl ho prodat s tím, že město Karviná o něj neprojevilo zájem. Zeptal se, zda dobře pochopil, že město nyní 
požaduje i po tomto majiteli, aby bylo zachováno předkupní právo, tedy aby nedošlo ke zrušení zápisu 
předkupního práva ve prospěch SMK. 
Ing. H. Bogoczová - protože zastupitelstvo chtělo podpořit vznik nové střední školy, prodalo tuto nemovitost 
pouze za částku, která se rovnala převodu dani z nemovitosti a vyhradilo si předkupní právo. Postupem času byl 
zájem vlastníka nemovitost prodat s tím, že zastupitelstvo odhlasovalo, že nemá zájem převést majetek do 
svého vlastnictví. Zájmem ale je, aby toto předkupní právo městu zůstalo, neboť se může 3 roky zpětně 
dožadovat této nabídky a také chce vědět, jaká činnost se bude v této nemovitosti realizovat. Pravděpodobně již 
nebude město trvat na středním školství, které se provozuje v jiné budově. Pokud se tam bude provozovat 
činnost, která by škodila městu, dobrým mravům nebo soužití, pak může město ještě 3 roky jednat a 
rozhodovat, co tam bude.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35
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Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 411

Návrh byl schválen.

28) Prominutí nájmů s ohledem na nouzový stav v ČR - příspěvková organizace MěDK

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 nebylo přijato usnesení

Návrh byl schválen.

29) Nové interpelace členů ZM

Mgr. Z. Klusová - opětovně se vrátila k možnosti vedení elektronického stavebního deníku u stavby 
„Rekonstrukce krytého bazénu Karviná“ s tím, aby byla tato podmínka vložena do smlouvy, která v té době 
ještě nebyla podepsána. Dostala na to odpověď, že vedení elektronického stavebního deníku je problematické, a 
to nejen z hlediska technického provedení, ale i legislativního a kompetenčního rámce. Na stavbě by musel být 
k dispozici notebook s internetovým připojením, může nastat problém se zapisováním orgánů státní správy. 
Dále bylo v odpovědi uvedeno, že zástupci společnosti, kteří budou na stavbu dohlížet, ani vedení STaRS, s.r.o. 
o této možnosti neuvažují s tím, že u této stavby doporučují vést pouze písemný stavební deník. Uvedla, že 
v současné době tuto povinnost společnost nemá, ale od ledna 2021 bude tato povinnost platit pro všechny 
nadlimitní veřejné zakázky. Dodala, že se jedná o zákon 403/2020 Sb., Měla za to, že vedení elektronického 
deníku není problematické, protože společnost Metrostav, ale i jiné společnosti tuto technologii využívají, 
naopak si jí pochvalují. Tyto informace měla od řady firem, dokonce i společnost Metrostav ho běžně využívá 
pro správu železnic. Proto ještě jednou požádala o odpověď, zda město, jako zadavatel stavby, má zájem o 
elektronický záznam, který by mu garantoval lepší kontrolu, čímž by se také zabránilo jakýmkoliv 
pochybnostem. Měla za to, že uvedené argumenty v odpovědi nejsou pravdivé.
Ing. J. Wolf - upřesnil, že zadavatelem stavby není město Karviná, ale STaRS, s.r.o.
Mgr. P. Dyszkiewicz – ředitel STaRS, s.r.o. - řekl, že dotaz, učiněný na minulém zasedání ZM, prověřil s tím, 
že na něj Mgr. Klusová dostala odpověď. Dodal, že uváděný zákon zasahuje do tří oblastí, a to dopravní, vodní 
díla a energetická díla. U stavby společnosti STaRS se jedná o občanskou vybavenost.
Ing. J. Wolf – řekl, že na interpelaci bude odpovězeno ředitelem společnosti STaRS písemně.
 
p. P. Letocha - podal tyto dvě interpelace:
1. Požádal o podání upřesňující informace, která se týká v rámci rozpočtu města na rok 2021 položky 334 - 
Ostatní výdaje ve výši 4.082.000,00 Kč na propagaci v TV. Zajímalo ho, kolik z toho jde na regionální vysílání 
TV Polar.
Ing. J. Wolf – řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.
 
2. Položka v rozpočtu 101 – Zvířecí útulky - vznesl dotaz týkající se částky 1 250 000,00 Kč s tím, že se 
jedná o výdaje na provoz útulku pro psy v Karviné-Darkově včetně veterinární péče. Protože tam v současné 
době není umístěno již moc psů, zajímalo ho, zda je každoročně tato částka uváděna stejná.
Ing. J. Maierová – uvedla, že psů je tam méně, ale uvedená částka je určena na správu útulku, údržbu budovy, 
vytápění útulku a zaplacení lidí, kteří se o psy starají, tedy i platy správců, kteří zajišťují tuto péči.
Ing. J. Wolf – řekl, že tím bylo na interpelaci odpovězeno.

30) Různé MMK

Ing. J. Wolf – předal slovo vedoucí Odboru školství a rozvoje – Ing. M. Šrámkové, MPA, aby podala „I
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nformaci o zpracování Strategického plánu ekonomického rozvoje statutárního města Karviná“.
Ing. M. Šrámková, MPA - sdělila, že město Karviná v dubnu 2020 zahájilo zpracování nového Strategického 
plánu ekonomického rozvoje (SPER), který bude představovat základní koncepční dokument města do roku 
2040. SPER je financován s využitím finančních prostředků Evropského sociálního fondu na základě projektu 
města. Pro zpracování dokumentu byla na základě veřejné zakázky vybrána společnost KPMG Česká republika 
s.r.o. Uvedla, že proces zpracování probíhá v úzké součinnosti zástupců města a dalších zainteresovaných stran 
ve městě, zejména prostřednictvím jednání pracovních skupin a pracovních týmu. Do současné doby proběhlo 
více než 15 jednání pracovních skupin nebo jiných projektových setkání se zpracovatelem.

Do zpracování byla také vhodně zapojována veřejnost ve města, a to prostřednictvím dotazníkového šetření a 
pocitové mapy, které byly k dispozici v on-line verzi na webu města a ve fyzické podobě v Regionální 
knihovně. Informace související s procesem tvorby dokumentu jsou uveřejňovány na webu města, sociálních 
sítích a dalších informačních kanálech. Dokument byl také vytvářen v součinnosti s vedením města a dalšími 
zainteresovanými stranami, které reprezentují hlavní oblasti zájmu strategie (např. zástupci škol, klíčových 
firem ve městě, neziskového sektoru nebo organizací zřizovaných městem).  Dodala, že harmonogram 
zpracování dokumentu probíhá podle plánu s tím, že dopad pandemie COVID-19 je na průběh projektu zatím 
minimální. Pro jednání se zainteresovanými stranami v rámci pracovních skupin jsou využívány vhodné 
informační prostředky komunikace na dálku.
Proces zpracování dokumentu byl rozdělen na několik části. V průběhu dubna až června 2020 proběhlo 
dotazníkové šetření obyvatel města, přišlo přes 920 platných odpovědí. Dále strukturované rozhovory a první 
jednání pracovní skupiny. Během července 2020 až února 2021 proběhne druhé a třetí jednání pracovních 
skupin. Dokument by měl být dokončen do konce února 2021. Následně se předpokládá jeho projednání a 
schválení v orgánech města. 
Ing. J. Wolf - poděkoval Ing. Šrámkové, vedoucí OŠR, za podané informace.
 
p. P. Letocha - vznesl dotaz, zda bude v roce 2021 probíhat rekonstrukce ul. Březová v Karviné-Ráji, 
protože tuto položku našel v návrhu rozpočtu města Karviné na rok 2021.
Ing. L. Raszyk - řekl, že v současné době se dokončují práce na dopracování projektové dokumentace a 
vyřizují se všechny potřebná povolení. Následně bude město hledat nějaké dotační tituly, aby mohla být 
rekonstrukce realizována.
 
 
Ing. J. Wolf - dále požádal vedoucí Odboru komunálních služeb Ing. J. Maierovou, aby podala informaci 
týkající se problematiky autovraků v Karviné, včetně prezentace.
Ing. J. Maierová - sdělila, že problematiku autovraků na území města řeší Odbor komunálních služeb a Odbor 
školství a rozvoje (správní činnost) ve spolupráci s Městskou policií Karviná. Uvedla, že dle zákona č. 13/1997 
Sb., o pozemních komunikacích, se vozidlo stává vrakem,  pokud je zjevně technicky nezpůsobilé k provozu, 
což znamená, že mu schází podstatné části mechanizmu nebo konstrukce, kvůli kterým se vozidlo stává 
nepojízdným. Dle stejného zákona je zakázáno odstavovat na pozemních komunikacích vozidlo, které má déle 
než 6 měsíců neplatnou technickou kontrolu. Z důvodu dodržení zákonných lhůt se jedná o delší proces, než 
může dojít k samotnému odtahu vozidla. Je nutno zjistit vlastníka/ provozovatele vozidla. Vlastníku či 
provozovateli se zašle výzva k odstranění důvodu, pro který nesmí být vozidlo provozováno na pozemní 
komunikaci (provedení technické kontroly) nebo k odstranění vozidla z městské komunikace na soukromý 
pozemek – k výše uvedenému má vlastník či provozovatel vozidla lhůtu 2 měsíců od doručení výzvy. Pokud je 
vlastník či provozovatel vozidla nedohledatelný nebo se mu nepodaří doručit výše uvedenou výzvu, řeší se dále 
vozidlo zveřejněním veřejné vyhlášky - výzvy na úřední desce města a případně i vylepením na vozidle - zde je 
rovněž zákonná lhůta k odstranění vozidla 2 měsíce od jejího doručení. Pokud se ani po vypršení stanovených 
lhůt k vozidlu nikdo nehlásí, dojde k odtahu vraku na určené parkoviště, kde je odstaveno po dobu 3 měsíců 
(u vozidel splňujících definici vraku dle zákona o pozemních komunikacích 2 měsíců). Po uplynutí této lhůty 
může dojít k veřejné dražbě tohoto vozidla, příp. u vozidel splňujících definici vraku dle zákona o pozemních 
komunikacích k jeho ekologické likvidaci. V této souvislosti OKS učiní dotaz na ministerstvo dopravy, aby jim 
poradilo, jak dále s dražbou těchto autovraků nakládat.  Dodala, že nové autovraky mohou občané hlásit 
Městské policii Karviná, která věc prověří, zdokumentuje a následně bude postupovat ve spolupráci 
s magistrátem. V letošním roce se podařilo odstranit 37 vozidel na základě upozornění a výzev a další 4 vozidla 
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ještě budou odtažena do konce letošního roku.
Ing. J. Wolf - poděkoval Ing. Maierové za podané informace. 
 
 
Ing. J. Wolf - podal informaci k problematice týkající se zveřejnění informace K-index (kvalita života 
v Karviné). Řekl, že se jedná o podobnou organizaci, jako "Obce v datech", která hodnotí ukazatele s tím, že 
ne všechny hodnotí objektivně.
K index je akce serveru hlidacstatu.cz, který má za cíl sledovat jakýsi index korupce. K-index je ukazatel, který 
ukazuje míru rizikových faktorů, které jsou spojeny s nehospodárným nakládáním s veřejnými penězi a rizikem 
korupce. Stupnice K-indexu je označena písmeny A (nejlepší) až F (nejhorší), a to pro přehlednost, podrobnější 
srovnání a porovnání. Za poslední rok se statutární město Karviná ocitlo v rámci kraje na posledním místě díky 
třem kritériím, které nejsou vyhodnocovány objektivně, kritéria jsou vyhodnocována automaticky roboty, kteří 
stahují data z několika veřejně dostupných zdrojů, např. z registru smluv. Tím pádem dochází k nesmyslným 
závěrům, které vyhodnocují nesprávně cenu z registru smluv: Například uzavíráme smlouvy s bankami na 
vklady peněz s cílem získání příjmu města z úroků. V roce 2019 jsme tak získali pro město 12,669  miliónů na 
úrocích. Dle K indexu město Karviná uzavřelo smlouvy s bankami ve výši skoro 9 miliard korun. Toto bylo 
K indexem hodnoceno tak, že většinu peněz dostali 3 dodavatelé z 268. Tímto kritériem jsme se dostali na 
poslední místo v kraji.
Dalším nesmyslným kritériem bylo kritérium, že jsme uzavřeli 143 smluv s firmami, jejichž majitelé či ony 
samy sponzorovali politické strany. Přitom tento sponzoring se netýkal sponzorování města nebo jeho 
organizací a navíc dle zákona o veřejných zakázkách nemůžeme vyloučit ze soutěže firmu, která někoho 
sponzoruje.
Vedení města proto vyjednává se zaměstnanci hlidacstatu.cz o těchto nesmyslných způsobech vyhodnocování a 
zvažuje podání žaloby na poškozování jména statutárního města Karviné, pokud se vyhodnocovací systém 
nezmění na objektivní.
 
 

31) Různé - občané

    občanka města - vystoupila k problematice zeleně ve městě Karviná s tím, že vznesla 
tyto dva dotazy:
První dotaz se týkal pasportizace zeleně. Zeptala se, kdo ji provádí, zda stejná společnost, která ji dělala 
v roce 2013 a zda na tuto pasportizaci navazuje. Protože probíhala podrobně ve dvou čtvrtích města, zeptala se, 
ve který čtvrtích se provádí nyní.
Druhý dotaz se týkal fondu zeleně, na který již dříve dostala odpověď, a to že na městě není zřízen.  Měla 
informaci, že některá města ho mají, řeší to prostřednictvím OZV. Domnívala se, že přitom, jaké má město 
náklady na zeleň a stále tyto peníze chybí, by bylo dobré, aby o tom město uvažovalo a OZV přijalo. Dodala, že 
i laik si může podle tabulky vypočítat, jaká je hodnota jednotlivých stromů. Kdyby bylo v OZV uvedeno, že za 
pokácení stromu bude nutné zaplatit nějaké procento z jeho ceny, tak by si kácení stromů v některých 
neopodstatněných případech občané rozmysleli. Dodala, že se to týká také firmem, které v Karviné realizují 
stavby. Jako příklad uvedla, že u stavby KFC došlo k poškození zeleně. V tomto případě jí bude zajímat, 
jakou pokutu jim OSŽP vyměří. Právě tato pokuta by podle ní měla směřovat do fondu zeleně, tedy mimo 
rozpočet vyloženě určený k údržbě zeleně (na ořezy stromů, likvidaci jmelí apod.). Přivítala by, kdyby bylo 
možné rozpočet na zeleň rozkliknout na podpoložky, které by byly občanům města srozumitelné. Nemuseli by 
se stále na něco vyptávat, protože by si to sami našli a také by si řada občanů zeleně více vážila.
Ing. J. Wolf - řekl, že na dotazy bude odpovězeno písemně.
 

  občan města - vystoupil v souvislosti s výstavbou obchvatu města Karviné poukázal na 
to, že při výkopech došlo ke zrušení stoky, kterou odtéká voda ze zahrádkářské osady přes pozemek města, 
OKD a dále na pozemky ŘSD. Dle informací stavbyvedoucího projekt nepočítal s tím, že je tam nějaká stoka, 
kterou voda odtéká a bude z této oblasti odtékat až do zhotovení nového koryta Mlýnky, do kterého bude 
následně téct. V této záležitosti již jednal s vedením ŘSD, následně na MMK se stavebním úřadem, kde jej 
odkázali na Krajský úřad MSK. Požádal proto vedení města o pomoc při vyřešení daného problému. Tedy zda 
by nemohlo dojít ke změně projektu, aby nemuseli čekat půl roku nebo i déle, jak mu bylo sděleno 
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stavbyvedoucím, že se do té doby nedá nic dělat.
Ing. J. Wolf - požádal pana  aby po zasedání ZM podal upřesňující informace náměstkovi primátora Ing. 
Raszykovi. Přestože je to stavba ŘSD a kontrolní dny jsou v rámci nouzového stavu zrušené, pokusí se písemně 
nebo telefonicky zjistit, jestli se s tím dá něco udělat. Zda se dá na stavbě buď něco urychlit, nebo provést 
nějaké provizorní řešení.

Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 16. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
Na závěr zasedání Zastupitelstva města Karviné popřál všem přítomným příjemné prožití vánočních svátků, 
hodně zdraví, úspěchů a spokojenosti v novém roce 2021.
 
Řekl, že na dalším zasedání ZM se zastupitele sejdou v pondělí 25.01.2021 v 17:00 hodin ve velkém sále OPF 
Karviná.
 
 
 Ing. Jan Wolf, v. r.
..........................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
 
  
Ověřovaté zápisu:
 
  
 Ing. Radek Podstawka, v. r.
..................................
 
Ing. Radek Podstawka
 
 
Mgr. Aleš Hujík, v. r.

..................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 14.12.2020
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